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Upravená verze ke zveřejnění z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle zákona o ochraně osobních údajů 

 

Zápis 
 

z 25. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 6. listopadu 2017  
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 21 zastupitelů dle prezenční listiny 
 
 
1) Zahájení 
 
Zasedání zahájil starosta města Jiří Struček. 
 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.  
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně. 
 
1) Zahájení. 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
3) Schválení programu jednání 
4) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 02.10.2017, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města. 

5) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 

6) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich zástupců. 
7) Rozpočtové opatření č. 3/2017. 
8) Projednání 1. verze návrhu rozpočtu na rok 2018. 
9) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
10) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné působnosti. 
11) Usnesení a závěr. 
 
 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání 

 
Panem starostou byli navrženi a jednomyslně schváleni do návrhové komise: p. Minich,               
p. Sklenář a Ing. Horáček. 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni p. Vaňková a Mgr. Meinl. 
Zapisovatelkou byla jmenována Ing. Marcela Němcová. Dále byl přítomen  
Mgr. Bc. Dokoupil, který zastupoval tajemníka MěÚ. 
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3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova. 

 

Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta. 
 
Řešení návrhů, připomínek a dotazů osadních výborů, zastupitelů a občanů na 24. zasedání 
zastupitelstva města: 
 
I. Nové úkoly:  
 
Na základě připomínek osadních výborů, zastupitelů a občanů: 
 
1) Požadavky osadního výboru Velký Rapotín: 
Prověřit rozhledové poměry u křižovatky v osadě Velký Rapotín. 
Starosta: Problému se věnoval majetkoprávní odbor. Jedná se o křižovatku, která je hlavním 
tahem z Tachova směrem do Částkova, do Maršových Chodů. Majitel novostavby RD si 
postavil kolem svého pozemku nový plot, který brání ve výhledu. Vhodné řešení je zde 
umístit zrcadlo na sloup veřejného osvětlení. V případě schválení umístění zrcadla se musí 
nechat vypracovat projekt. Vlastníkem dotčených komunikací je SÚS Plzeňského kraje, která 
musí poté společně s KŘP ČR odsouhlasit toto umístění. Všechny náklady spojené s instalací 
a s projektovou dokumentací by hradilo Město Tachov. Umístění zrcadla na této křižovatce 
doporučujeme. 
 
2) Požadavky osadního výboru Malý Rapotín: 
Informace o řešení námětu osadních výborů zasílat předsedům osadních výborů. 
Starosta: Bude trvale zajištěno tak, aby předsedové osadních výborů ihned dostávali veškeré 
informace. 
 

3) Požadavky osadního výboru Mýto 
Řešit s majiteli domu čp. 55 likvidaci odpadních vod. 
Starosta: Úkol trvá. Nějaké informace potom ještě doplníme v rámci části zprávy z osadních 
výborů, které budou následovat v dnešním programu. 

 
II. Rozpracované  úkoly : 

 

1) Řešit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny (Plzeňská 
ul.) k Úřadu práce (Tř. Míru). 
Starosta: V současné době probíhá projektová příprava. Úkol trvá. 
 

2) Řešit rozšíření parkovacích míst na sídlišti “západ“. 
Starosta: Probíhá projektová příprava, vznikne nových 32 parkovacích míst. 
 

P. Sklenář se dotazoval ohledně smlouvy mezi obcí Rozvadov a Městem Tachov ohledně 
městské policie. Občané se ho prý ptají, do kdy platí tato smlouva. 
Starosta: Co se týká veřejnoprávní smlouvy, je pravděpodobně uzavřena do 15.11.2017, kdy 
končí světový turnaj. Činnost MP platí obec Rozvadov na základě fakturace. Jak už jsem říkal 
do médií, není to na úkor snížení opatření činnosti MP v Tachově, je to činnost navíc, 
probíhala a probíhá pouze o víkendech. 
 
Další dotaz p. Sklenáře, co si má představit pod zpracováním zadávací dokumentace na 
měření a regulaci energií u vybraných objektů ve vlastnictví města. 
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P. Vrána: Jedná se o projekt, který je zpracován pro všechny městské objekty. V současné 
době dálkové měření a regulace již funguje na některých městských objektech, např. na ZŠ 
Zárečné, která díky tomu za 2 roky dokázala uspořit na dodávkách tepla přes milion korun.        
Cílem projektu je šetření finančních prostředků města. Úspora je spočítána na 1,2 milionu 
korun ročně a návratnost této investice, která je celkově pro všechny objekty zhruba 5,5 
milionu, je asi 4,5 roku. Lze i zabránit škodám, které mohou vzniknout v době volna nebo 
prázdnin, protože je tento systém napojen na pult s 24 h. službou, kde se veškeré úniky 
zachytí. Provádět se to bude u těch objektů, kde je návratnost garantována. V současné době 
se jedná zhruba o 12 objektů. 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 02.10.2017, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé 
jednomyslně na vědomí. 
 
 
4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 

 
Bod řídil p. starosta a předal slovo předsedům výborů zastupitelstva města.  
 
Paní Malá, předsedkyně finančního výboru, přečetla zápis z jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 25.10.2017. 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 25.10.2017. 
 
Ing. Soukup, předseda kontrolního výboru, přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 23.10.2017. 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 23.10.2017. 
 
 
5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 

 

Bod vedl Mgr. Meinl.  
 
Konstatoval, že k dnešnímu jednání zastupitelstva města přišly celkem dva zápisy. Jako první 
přečetl zápis z jednání Osadního výboru Velký Rapotín ze dne 07.10.2017.  
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Velký Rapotín ze 
dne 07.10.2017. 
 
Dále přečetl zápis ze schůze Osadního výboru Mýto ze dne 27.10.2017.  
 
Poté vyzval Mgr. Meinl přítomné, zda mají zájem vystoupit.  
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Slovo dostal Ing. Smihrodský, který se schůze OV v Mýtě zúčastnil jako host. Hovořil               
o problému s bytovkou čp. 55, kde je zapotřebí řešit čističku odpadních vod. Situace je 
kalamitní a konzultoval ji i s vedoucím OŽP, RNDr. Rolkem. Žumpa tam přetéká a splašky 
znečišťují celou ves. Jímka se nachází na pozemku města, proto by s tím mělo něco dělat. 
Doporučil by odstranění žumpy, když nefunguje. RNDr. Rolko dodal, že ČOV je povolena již 
2 roky a nic se neděje.  
 
Poté p. starosta sdělil, že podle informací vodoprávního úřadu MěÚ Tachov, dne 31.07.2013 
vydali rozhodnutí, kde nařizují vlastníkům kanalizace se septikem (p. Chvojka a p. Červenka) 
údržbu kanalizace tak, aby splaškové vody odtékaly do septiku a pravidelně ji vyváželi, aby 
nedocházelo k přepadu odpadních vod. V současné době byl podnět na kontrolu k vyvážení 
odpadní vod z domu čp. 55 doručen na Českou inspekci ŽP, která si již vyžádala od 
vodoprávního úřadu potřebné informace. Poté přečetl dopis od p. Chvojky, který je majitelem 
poloviny bytovky čp. 55. 
 
Slovo dostal Mgr. Vrána, který si domluvil schůzku s technickým ředitelem firmy Vodakva, 
s Ing. Frčkem a provedou společně místní šetření. Než se vybuduje ČOV, tak Ing. Frček 
zařídí, aby se septik pravidelně vyvážel. Místního šetření se zúčastní i patron OV Mýto, Ing. 
Smihrodský a může se ho zúčastnit kdokoliv z Mýta. 
 
Pan Kudláček, předseda OV Mýto vystoupil s tím, že p. Chvojka mu vyhrožuje. 
  
Ing. Smihrodský věc uzavřel s tím, že je rád, že se věc po 12 letech začala konečně řešit. VaK 
dokonce připravuje dokumentaci na odkanalizování v Mýtě. 
 
Dostal slovo p. Sklenář, patron OV Oldřichov, který si stěžuje na nečinnost předsedy OV. Na 
popud některých občanů Oldřichova, kteří si stěžovali na nevyhovující spoje mezi Tachovem 
a Oldřichovem, začal p. Sklenář iniciativně řešit problém s ředitelem ČSAD, který mu vyšel 
vstříc. Zároveň konstatoval, že tím obešel OV, který by měl dát oficiální žádost ohledně spojů 
na MěÚ Tachov. Pan Sklenář zažádal vedení města o vyzvání předsedy OV Oldřichov, aby 
začal problémy v Oldřichově konečně řešit a více se o věci zajímal. 
 
Mgr. Vrána sdělil, že žádost o úpravu spojů se již na odboru dopravy MěÚ Tachov řeší a 
vedení města vyzve předsedu OV Oldřichov, p. Gondorčína, k dodávání zápisů.  
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) Vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Mýto ze dne 27.10.2017. 
b) Uložili odborům městského úřadu připravit stanovisko k předloženým požadavkům. 
 
 
6) Rozpočtové opatření č. 3/2017 

 
Bod vedl pan místostarosta Mgr. Vrána. 
 
Sdělil, že převážná část úprav příjmové části rozpočtového opatření je ovlivněna dotacemi, 
které město získalo od Krajského úřadu Plzeňského kraje a od jednotlivých ministerstev. 
Výdajová část rozpočtového opatření je ovlivněna změnami v příspěvcích některých městem 
zřízených příspěvkových organizací, v příjmové i výdajové části rozpočtového opatření jsou 
úpravy položek, které nebyly rozpočtovány, protože v době zpracování a schvalování 
rozpočtu nebyly známy. Zbývající úpravy rozpočtového opatření jsou provedeny v souladu 
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s plněním rozpočtu k 30.09.2017. Navrhovaným rozpočtovým opatřením budou příjmy ve 
výši 278.450.769 Kč a výdaje ve výši 299.144.169 Kč. Výsledkem běžného hospodaření bude 
schodek ve výši 20.693.400 Kč. Poslední schodek běžného hospodaření schválený 
rozpočtovým opatřením č. 2/2017 činil 23.846.800 Kč. Schodek hospodaření bude hrazen 
z přebytků hospodaření minulých let. Mgr. Vrána ještě doplnil, že co se týče čerpání 
k 30.09.2017, je prozatím rozpočet v přebytku ve výši 44 miliónů. Nicméně ještě nedošlo 
k vyúčtování některých větších investičních akcí. 
 
Dotázal se, zda-li má někdo dotaz nebo připomínku k předloženému návrhu.  
 
Zastupitelé 20-ti hlasy schválili rozpočtové opatření č. 3/2017. 
Proti: p. Minich 
 
 
7) Projednání 1. verze návrhu rozpočtu města na rok 2018. 
 
Bod vedl p. Mgr. Vrána. 
 
Upozornil, že se jedná pouze o 1. verzi návrhu rozpočtu, která bude ještě připomínkována na 
rozšířeném jednání RM dne 20.11.2017. Sdělil, že v podkladových materiálech zastupitelé 
obdrželi tento návrh a je zatím navrhován jako schodkový ve výši zhruba 50 milionů, kdy 
největší položky jsou v investiční části, jedná se zejména o rekonstrukci areálu Mže. 
 
Dále se Mgr. Vrána dotázal zastupitelů, zda se chtějí již nyní vyjádřit k 1. verzi návrhu 
rozpočtu. Nikdo se nepřihlásil. 
 
Zastupitelé 20-ti hlasy vzali na vědomí předloženou 1. verzi návrhu rozpočtu města na rok 
2018. 
Zdržel se: p. Minich 
 
  
8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedl Ing. Heřman. 
 
Zastupitelé 15-ti hlasy schválili záměr odprodeje p.p.č. 3488 v k.ú. Tachov o výměře 3 514 
m2 k účelu užívání u rekreační chaty na st.p.č. 3485 v k.ú. Tachov za kupní cenu ve výši 
45.682 Kč + DPH v platné sazbě. Kupující uhradí náklady za vytyčení pozemku. 
Zdrželi se: p. Sklenář, Mgr. Hrůša, Ing. Heřman, MUDr. Šimková, p. Malá, Mgr. Straka  
 

Zastupitelé 19-ti hlasy schválili  záměr odprodeje části p.p.č. 381/3 v k.ú. Tachov (označení 
parcely a její výměra bude určena na základě GP) k účelu užívání u nemovitostí u budovy  
č.p. 2000 v k.ú. Tachov za kupní cenu ve výši 300 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. 
Geometrický plán bude vyhotoven na náklady kupujícího.  
Proti: Ing. Soukup 
Zdržel se: Mgr. Straka 
 

Zastupitelé jednomyslně schválili bezúplatný převod pozemků v k.ú. Tachov pro Českou 
republiku, s právem hospodaření pro Krajské ředitelství policie Plzeňského kraje,  
IČ: 75151529, Nádražní 2437/2, Plzeň: parcely č. 2713/281 o výměře 1 m2 a parcely  
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č. 2713/282 o výměře 1 m2, vzniklých na základě geometrického plánu č. 4676-194/2017 pro 
účely užívání anglických dvorků u budovy č. p. 2018, dále parcely č. 2713/177 o výměře  
1 m2 pro účely užívání pod schodem u budovy č. p. 2018. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili nabytí komunikace na p.p.č. 121/49 v k.ú. Vítkov  
u Tachova od pana O. N., Fügnerova, Tachov za smluvní kupní cenu 100 Kč. Kupní smlouva 
bude uzavřena po kolaudaci stavby, bude jí předcházet smlouva  
o budoucí kupní smlouvě. 
 

Zastupitelé 20-ti hlasy schválili nabytí staveb 3 poldrů s hrázemi za cenu 360.000 Kč bez 
DPH, dále nabytí pozemků pod uvedenými stavbami – p.p.č. 3177/244, p.p.č. 3177/260,  
p.p.č. 3177/261 a část p.p.č. 3177/52 v k.ú. Tachov za cenu 100 Kč/1 m2 = 1.026.000 Kč bez 
DPH od společnosti RAZKA develop s.r.o., náměstí Republiky 86, Tachov. Termín převodu 
je 5 let ode dne kolaudace. Kupní smlouva bude uzavřena po uplynutí 5 let ode dne kolaudace 
stavby, bude jí předcházet smlouva o budoucí kupní smlouvě. 
Zdržel se: Ing. Heřman  
 
Zastupitelé jednomyslně neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 109/3 v k.ú. Vítkov  
u Tachova pro účely výjezdu z areálu firmy SOMMER Transport, protože pozemek je určen 
pro bytovou výstavbu, město jej získalo pro tento účel od Pozemkového fondu ČR a je vázáno 
podmínkami smlouvy. 
 

Zastupitelé jednomyslně neschválili záměr odprodeje p.p.č. 2344 v k.ú. Tachov o výměře  
396 m2 pro účely výstavby rodinného domu, protože město nemá zájem se v současné době 
předmětného pozemku zbavovat. 
 

Zastupitelé 20-ti hlasy neschválili nabytí p.p.č. 3073/1 v k.ú. Tachov o výměře 75.895 m2 od 
společnosti VIA AUREA CAROLI, s.r.o., IČ: 24792748, Částkov 1 za smluvní kupní cenu 
230 Kč/1 m2, tj. 17.455.850 Kč, protože město nemá zájem o získání předmětného pozemku 
za nabízenou cenu. 
Zdržel se: p. Sklenář 
 
K následujícímu návrhu vznesl dotaz p. Dvořák, zda došlo k dalšímu jednání se společností 
RAZKA ohledně ceny. 
Pan starosta upřesnil, že po dnešním rozhodnutí ZM přijde nová nabídka od firmy RAZKA. 
 
Zastupitelé 11-ti hlasy neschválili nabytí staveb komunikací včetně dešťového odvodnění, 
chodníky a zpevněné plochy za cenu 400 Kč/1 m2 = 3.433.600 Kč bez DPH, dále pozemky 
pod těmito stavbami za cenu 100 Kč/1 m2 = 858.400 Kč bez DPH od společnosti RAZKA 
develop s.r.o., IČ: 05016878, náměstí Republiky 86, Tachov, protože město nemá zájem  
o získání uvedených nemovitostí za navrženou kupní cenu. 
Proti: p. Minich 
Zdrželi se: Mgr. Vrána, Mgr. Braunová, Mgr. Meinl, p. Dvořák, p. Sklenář, Mgr. Hrůša,  
Bc. Bočan, Ing. Soukup, p. Větrovský 
 
Zastupitelé 14-ti hlasy neschválili nabytí vybudovaného veřejné osvětlení – 37 stožárů včetně 
kabeláže na propojení kabelovým kolektorem za cenu 400.000 Kč bez DPH od společnosti 
RAZKA develop s.r.o., IČ: 05016878, náměstí Republiky 86, Tachov, protože město nemá 
zájem o získání uvedeného zařízení za navrženou kupní cenu. 
Proti: p. Minich 
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Zdrželi se: Mgr. Vrána, Mgr. Braunová, Mgr. Meinl, p. Dvořák, p. Sklenář, Mgr. Hrůša.  
 
Zastupitelé jednomyslně schválili změnu původního usnesení č.23/506 ze dne 28.08.2017 
takto: opravuje se osoba kupujícího na H. T., P. Velikého, Tachov, jakožto novou majitelku 
rodinného domu č.p. 1566. Ostatní podmínky usnesení zůstávají v platnosti. 
 
K následujícímu návrhu pan starosta doplnil, že tento bod projednávala mimořádná rada před 
zastupitelstvem právě proto, abychom to dnes mohli projednat, protože majitel splnil všechny 
podmínky, takže může dojít k této dohodě. 
 
Ing. Soukup: V době schvalování prodeje pozemku, bylo v podmínkách dohody, že v přízemí 
bude občanská vybavenost a žádná tam není, tak podmínky splněny nebyly. 
Starosta: Byly splněny všechny podmínky, které byly součástí stavebního povolení a 
požadavku odboru výstavby a územního plánování. 
 
Zastupitelé 16-ti hlasy schválili uzavření Dohody o zániku práva zpětné koupě mezi Městem 
Tachov, IČ: 00260231, Hornická 1695 a Ing. J. R., Na Terase, Tachov na st.p.č. 1443/4 v k.ú. 
Tachov, protože vlastník dotčené nemovitosti splnil podmínky sjednané v kupní smlouvě 
s výhradou zpětné koupě, jejíž vklad byl proveden pod čj. V-5221/2016-410. 
Proti: p. Sklenář, p. Bočan, Ing. Soukup 
Zdrželi se: p. Dvořák, Mgr. Hrůša 
 
K následujícímu návrhu pan starosta opět doplnil: Tento bod byl tím druhým bodem na 
mimořádném zasedání rady, právě proto, abychom toto nezdržovali, protože tuto záležitost 
jsme projednávali na rozšířeném jednání rady, kdy byl návrh od firmy Amalthea, kterou jsme 
na pracovním jednání jednoznačně odmítli a trvali jsme na naší původní ceně dle znaleckého 
posudku, což je těch 5.700.000 Kč a minulý týden přišel nový návrh od firmy Amalthea, že 
přistupují na tu naší původní nabídku dle znaleckého posudku. 
Pan Sklenář sdělil, že se mu nezamlouvají mimořádná zasedání rady těsně před ZM, kdy se 
musí rychle rozhodovat, někdy i o důležitých věcech a zastupitelé nemají dostatek času se na 
to připravit. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili na základě žádosti společnosti Amalthea electronics CZ 
s.r.o., IČ: 01896075, Plánská 2045, Tachov záměr odprodeje p.p.č. 2724/5 v k.ú. Tachov  
o výměře 14.612 m2 k účelu výstavby haly, za smluvní kupní cenu 5.700.000 Kč + DPH 
v platné sazbě (cena obvyklá dle znaleckého posudku č. 1025-06/2017). Výstavba bude 
realizována v jednotlivých etapách. Kupní smlouva bude uzavřena vždy po dokončení stavby 
v dané etapě, bude jí předcházet smlouva o budoucí kupní smlouvě. Kompletní zástavba 
pozemku bude dokončena nejpozději do 7 let ode dne podpisu smlouvy o budoucí kupní 
smlouvě. Před definitivním schválením v orgánech obce kupující zaplatí zálohu (jistinu)  
ve výši 10 % kupní ceny. 
 
 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné 

působnosti. 

 
Bod vedl Ing. Smihrodský a otevřel rozpravu.  
Jako první se přihlásil Mgr. Vrána a předložil ke schválení Program o poskytování dotací 
z rozpočtu Města Tachova „Podpora aktivit mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání 
volného času v roce 2018“. Program včetně podmínek pro poskytnutí dotací zůstává ve znění 
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Programu roku 2017. Mění se pouze bod 6) lhůta pro podání žádostí a bod 8) lhůta pro 
rozhodnutí o žádosti. Lhůty se odvíjejí od data vyhlášení programu ZM. Stejně jako 
v minulých letech je k rozdělení navrhovaná částka 1.600.000 Kč. 
 
Pan Sklenář se dotazoval, zda již dříve bylo v bodě 4) že minimální výše poskytnuté dotace je 
jeden tisíc korun. Aby to žadatelé nevnímali tak, že minimálně tisíc korun dostane každý, kdo 
zažádá. 
 
Mgr. Vrána: Je to novinka od loňského roku, kdy se dělala nová pravidla. Znamená to, že tisíc 
korun je minimální částka, o kterou lze žádat. Přidělení je pouze na rozhodnutí komise (RM, 
ZM). 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili program pro poskytování dotací z rozpočtu města „Podpora 
aktivit mládeže, tělovýchovy, sportu, kultury a využívání volného času v roce 2018“. 
 
Pan starosta navrhl, po ukončení funkce místostarostky a zastupitelky Mgr. Hrčkové, za 
patrona osady Světce Mgr. Straku. 
 
Zastupitelé 20-ti hlasy schválili Mgr. Jana Straku jako člena zastupitelstva, spolupracujícího 
s osadním výborem Světce a ruší určení výkonu této funkce pro Mgr. Janu Hrčkovou a děkují 
jí za dosavadní práci. 
Zdržel se: p. Minich 
 
Pan starosta pro veřejnost dodal, že dalšími patrony osadních výborů jsou: 
OV Mýto – Ing. Smihrodský 
OV Velký Rapotín – p. Větrovský 
OV Malý Rapotín – Ing. Heřman 
OV Vítkov – Mgr. Vrána 
OV Vilémov a Biletín – p. Malá 
OV Oldřichov – p. Sklenář 
 
O slovo se dále přihlásil pan Horáček, který vystoupil pod jménem rybářské veřejnosti           
a hovořil o nedávné vichřici, která se prohnala Tachovem. Asi před dvěma lety žádali             
o odstranění stromů, které se nacházejí na hranici jejich pozemku, ale vychýlením koruny 
zasahují nad jejich budovy. Když se řešilo kácení, bylo rozhodnuto, že se kácet nebudou, že 
se jedná o stromy zdravé. Jeden z těchto stromů podle kmenu zdravý ze 75% nebyl a spadl 
v den, kdy se chystal výlov rybníka za  Liškárnou. Strom se skácel do řeky ve chvíli, kdy tam 
brigádníci vykládali materiál potřebný k výlovu. Vlivem povětrnostních podmínek jsme 
nakonec odmítli tam jet, aby se náhodou něco nestalo. Naštěstí se nestalo nic tragického, ale 
bylo by zapotřebí zvážit, zda tyto nebezpečné stromy pokácet. 
 
RNDr. Rolko reagoval: Byli jsme se tam po tom větru podívat, opravdu jsou tam přerostlé 
olše. Domluvili jsme se s Povodím, že se na to zaměří a zkontrolují ty staré stromy podél 
řeky. 
 
Dále se přihlásila o slovo Mgr. Báčová s dotazem, zda už je zaplacená sjezdovka na Vysoké. 
Pan starosta: Je zatím podepsaná smlouva, zaplacená bude v letošním roce. 
 
Mgr. Báčová: Jak je to s vlastnictvím sportovní haly? 
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P. starosta: Došlo k bezúplatnému převodu, tak jak jsme chtěli a od 01.01.2018 dojde 
k oficiálnímu předání veškerých i movitých věcí, které jsou součástí sportovní haly. 
 
Mgr. Báčová: Jak to bude s chráněným bydlením? Bude se v příštím roce stavět nová budova? 
 
P. starosta: Je zpracovaný projekt a znovu se žádá o dotaci na příští rok. 
 
Mgr. Báčová: Při žádosti o chráněné bydlení musí být splněny podmínky – sepsání smlouvy        
o poskytnutí pečovatelské služby. Jenže to není možné, protože je tam jen jedna ženská, která 
ty služby provádí. Dávám podnět k tomu, aby se přijali ještě další lidi. Dříve na tu práci tam 
byly ženy tři. 
 
P. starosta poděkoval za podnět a sdělil, že je to v plné kompetenci odboru sociálních věcí      
a zdravotnictví a my jim můžeme být nápomocni. 
 
Mgr. Báčová: Na úpravu kina, které se tu bude předělávat se půjčí 80 milionů. Pochopila jsem 
to správně, že to nebude mít žádný vliv na rozvoj města Tachova? 
 
P. starosta: Rozhodli jsme se pro vzetí úvěru na 100 milionů, kde není primárně určeno, že je 
to pouze na přestavbu tohoto areálu, ale lze ho použít i na jiné investice, pokud budeme chtít. 
Rozvoj města by se neměl zastavit, protože v úsporách z přebytku minulých let máme 
naspořeno 92 milionů, tak to je skoro ve výši toho úvěru. A navíc každoročně plánujeme 
investice kolem 50-70 milionu a doufám, že to takhle bude pokračovat. 
 
Mgr. Báčová: Petr Morgenstein prý koupil Olympic a plánuje velké přestavby. Jste schopný, 
když on je soukromý investor, zařídit to, aby z toho neudělal ubytovnu pro Bulhary? 
 
P. starosta: Proto se to prodalo jemu, aby se tomu zabránilo. Současní majitelé to chtěli už 
prodat a nový majitel z toho ubytovnu udělat chtěl a sám Petr Morgenstein, když se to 
dozvěděl, se rozhodl, že to zachrání a vybuduje z toho čtyřhvězdičkový hotel a tam se určitě 
Bulhaři a agenturní pracovníci ubytovávat nebudou. Měl by to podle projektové dokumentace 
být hotel, který bude sloužit turistům a sportovcům našeho areálu sportovišť. 
 
Mgr. Báčová: Úklid. Chtělo by to dohlédnout na firmu, která uklízí. Padá listí a nic se 
neuklízí. Až napadá sníh, tak to bude klouzat a budeme padat. Bylo by dobré někde veřejně 
vyvěsit, kolikrát co a kde se má sekat a uklízet. Mluvila jsem s p. Janů, který mi řekl, že na to 
existuje harmonogram a já si nejsem jistá, jestli je to dodržovaný. 
 
P. starosta: Západočeské komunální služby tuto činnost začaly dělat od 01.06.2017. Po 
vysoutěžení jsme doufali, že se to lépe sjednotí – úklid a sekání trávy. Dříve to byly firmy dvě 
a dohadovaly se mezi sebou. Přes odpadové hospodářství je tu firma FCC, bývalá A.S.A. 
Kontrolu má na starost MO, kontroly se provádějí, máme k tomu pravidelné týdenní porady, 
takže se to řeší průběžně. Dokonce padla i sankce za nedodržení některých činností. 
 
P. Sklenář upozornil na parkování u KATu, kde je každý pátek otevřen obchod. Jsou tam 
zřízená 4 parkovací místa, která mají sloužit občanům. Tato místa jsou neustále obsazena 
zaměstnanci KATu nebo pánem, co bydlí naproti. Ti by mohli parkovat u haly a u KATu by 
měla být parkovací místa volná pro návštěvníky.  
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P. starosta: Je to dobrý podnět. My to projednáme se šéfem Místní akční skupiny, který 
provozuje KAT, p. Blumou. Ano, ta místa by měla sloužit návštěvníkům a ne těm 
pracovníkům.  
 
Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly a tak ukončil Ing. Smihrodský rozpravu  
a předal slovo panu starostovi. 
 
 
10) Usnesení a závěr 

 
Starosta: Před ukončením bych rád pogratuloval Mgr. Meinlovi, který se dožívá významného 
životního výročí. 
 
Návrh na usnesení přednesl pan Minich.  
 
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a připomněl, že řádné zasedání 
zastupitelstva města se bude konat v tomto sále dne 11.12.2017, ukončil jednání zastupitelstva  
ve 20:00 hodin. 
 
 
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
 Mgr. Petr Vrána                 Jiří Struček 
    místostarosta                    starosta 
 
 
 
ověřovatelé:      
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